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Protokół Nr 61/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

wspólnie z pozostałymi stałymi komisjami Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 20 grudnia 2021 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Szulc Igor – Przewodniczący komisji  

2. Świerkowski Marek – członek komisji  

Nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Szczęsna Ilona – członek komisji  

2. Wronecki Tomasz – Zastępca przewodniczącego komisji  

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

5. Pawłowska Katarzyna - inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych 

i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

6. Kryszak Magdalena - Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej, 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

7. Borkowska Patrycja – pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii 

8. Górska Kinga – referent ds. gospodarki nieruchomościami 

9. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

10. Radni Rady Gminy Dąbrowa Biskupia – zgodnie z załączoną listą obecności 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie materiałów na XXXI sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Sprawy bieżące.  

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godzinie 09:00 otworzył 

posiedzenie Komisji. W związku z tym, że wszystkie komisje odbywają się o tej samej godzinie 
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i dotyczą tych samych tematów postanowiono odbyć wspólne posiedzenie komisji. 

W związku z powyższym radna Wiesława Posadzy powitała członków komisji, Wójta Gminy 

oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Omówienie materiałów na XXXI sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pani Anna Mówińska – za pomocą środków masowego przekazu przedstawiła zdalnie 

Strategię Rozwoju Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021-2028. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych do zabrania głosu. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Pani Magdalena Kryszak – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na cele nie związane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg gminnych. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – Co to są „inne urządzenia”? 

Pani Magdalena Kryszak – Chodzi tu np. o studzienki itp.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2021 rok. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021-2030. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła autopoprawki Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia do 

projektu budżetu na 2022 rok. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – Ile będzie wynosił dług na koniec 2022 roku? 

Pani Anna Kuberska – Planowany dług wynosi 5 453 680,04 zł.  

Nie było więcej pytań do przedstawionych autopoprawek.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt budżetu na 2022 rok w całości. 

Dyskusja: 
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Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła autopoprawki Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa 

Biskupia na lata 2022-2035. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionych autopoprawek.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt WPF na lata 2022-2035 w całości. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Województwa Kujawsko- Pomorskiego. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie Gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz narkomanii na rok 2022. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Pani Kinga Górska – przedstawiła projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu w zachodniej części miejscowości Modliborzyce. 

Dyskusja: 
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Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Przewodnicząca Rady Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Rady Gminy Dąbrowa Biskupia i stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Ad. 3. Sprawy bieżące. 

Radny Marek Świerkowski – Poinformował, że śmietnik na przystanku przy urzędzie gminy 

jest uszkodzony.  

Pani Magdalena Kryszak – Obiecała to sprawdzić.    

Radny Igor Szulc– Czy coś wiadomo na temat przepustu w Walentynowie? 

Pani Magdalena Kryszak – Zgłoszono jedną ofertę w przetargu i odbyły się już negocjacje 

cenowe.  

Radny Igor Szulc – Jaka kwota była w ofercie? 

Pani Magdalena Kryszak – 290 000,00 zł.  

Radny Marek Świerkowski – Co ze skrzyżowaniem ul. Długiej z ul. Topolową? 

Pani Magdalena Kryszak – Mamy podpisane porozumienie z wykonawcą. 

Radna Wiesława Posadzy – Nadal jest problem z włączaniem i wyłączaniem lamp. Ciągle się 

to zgłasza i nic się w tej kwestii nie zmienia.  

Pani Magdalena Kryszak – Zgłoszę to po raz kolejny.  

Radna Agnieszka Wojciechowska – Projekt na próg zwalniający w Radojewicach miał być 

z kostki i tak było zaakceptowane na zebraniu wiejskim, a teraz projektant mówi coś innego.  

Pani Magdalena Kryszak – Będzie z kostki.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie komisji. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 20 grudnia 2021 r., godz. 13:00 

Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna    Igor Szulc 


